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Z A P I S N I K 

SA XIX.  SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA NOVALJE 

 

 održane dana 20. prosinca 2023.g. (srijeda) u  Gradskoj  vijećnici s 

početkom u 09,00 sati. 
 

 

Sjednici nazočni: Matej Gušćić- predsjednik, Eugen Dabo, Smiljana Čemeljić-Šuljić,  

        Marin Datković, Mladen Tamarut, Teo Veličan, Aleksij Škunca, 

        Ante Dabo, Antonio Datković, Zlatko Vidas, Josip Škunca 

Odsutni vijećnici: Tomislav Vidas, Vesna Šonje Allena 

Ostali nazočni: Ivan Dabo-gradonačelnik, Silvija Hodak Tauzer-pročelnica, Ivana Kurilić-  

pročelnica, Ivan Peranić – savjetnik za pravne poslove, Spomenka Tamarut-

pomoćnica pročelnice, Gordana Vuković –voditeljica Odsjeka za prostorno 

uređenje, Neven Korda – direktor TD Komunalije d.o.o., Milan Nekić – 

direktor TD Vodovod Hrvatsko primorje – južni ogranak d.o.o. Senj. 

 

Predsjednik Matej Gušćić na početku sjednice izvršio je i prozivku i utvrdio da je sjednici 

nazočno 11 vijećnika te pozvao gradonačelnika Ivana Daba da podnese izvješće o 

aktivnostima od zadnje održane sjednice. 

 

01. 12.  održan je susret Vatrogasaca – jesenski tematski susret Hrvatske vatrogasne 

zajednice  u DVD Novalja, 

06. 12. održan sastanak sa predstavnicima Hrvatske pošte na temu problematike dostave 

pošte i raspisivanje natječaja za dostavljače,  

Crveni križ Novalja, predsjednik Hrvoje Tičić na temu zapošljavanja stručnog tajnika CK 

Novalja, 

Uspostava punkta Crvenog križa na plaži Zrće i program spašavanja na moru, 

07. 12. Hrvatske ceste, DC 106 i rotor južni ulaz u Grad, danas se raspisuje natječaj, 

Novaljska obilaznica, trepteći mjerači brzine, 

Rotor Žigljen – Caska lokacijska dozvola u tijeku je izrada parcelacijskog elaborata, 

08.12. Promel projekt, projektant Petra Vlahović, tema rotor Novalja – Žigljen – Barbati, 

rotor Škuncini stani – Gajac, rekonstrukcija DC 106 – poslovna zona Zaglava, rotor 

Straško, biciklistička staza Stara Novalja – Metajna, 

15. 12. Dom zdravlja Novalja – dodjela UZV aparata ginekološkoj ordinaciji, 

Aglomeracija se privodi kraju tj. ovih dana će se privesti kraju Metajna, 

Pored ovoga što je bilo u projektu u suradnji s mjesnim odborima  dodatno smo asfaltirali 

još prometnica. 

Ribarska luka – 22. 12. je predviđen tehnički pregled, 

Primorska ulica – 21. 12. predviđen tehnički pregled, 

Tržnica ribom – sutra će biti raspisan natječaj, a Ministarstvo poljoprivrede pomoći će s 

400.000 €, 

Policijska postaja Novalja – iza nove godine bit će raspisan natječaj za djelatnike, 

Dječji vrtić Carić – uporabna dozvola i još suglasnost Županije i polovicom siječnja bi 

trebao profunkcionirati područni odjel u Plovaniji u Zubovićima, 

Javni bilježnik je imenovan i krajem veljače će otvoriti ured u Novalji, 

POS stanovi – pripremljeno je idejno rješenje. 
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AKTUALNI SAT 

 

Vijećnik Antonio Datković 

1. Rekli ste da je asfaltiranje Metajne krenulo, pohvaljujem. 

Zadnji put sam napomenuo da bi bilo dobro u 2024.g. riješiti pitanje ovaca. Da li je 

Grad razmišljao o tome da se ove godine riješi taj problem? 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

1. Vidjet ćemo, službe će ponuditi rješenje, nije predviđeno u financijskom planu ali 

postoje izmjene i dopune pa ćemo vidjeti. 

 

Vijećnik Antonio Datković 

2. Na sjednici Županijske skupštine donesena je Odluka o visini turističke takse za 

2025.g. u visini od 12,00 kuna odn. 1,60 €. Do sad je bila 10,00 kuna. Da li je Grad 

sudjelovao u tome? 

Gradonačelnik Ivan Dabo  

2. To je u domeni TZ Grada. Sudjelovali smo u tome na prijedlog Turističke zajednice i 

uz potporu Udruge iznajmljivača. Mi u ovome ne prednjačimo. 

 

Vijećnik Antonio Datković 

 Prednjačimo, svi gradovi u Ličko-senjskoj su na 1,50 €, a mi na 1,60 €. Npr. 

Iznajmljivač u Metajni koja je bila raskopana cijelo ljeto plaća 10,00 kuna, a sada će mu se 

dignut na 12,00 kuna.  

  

3. Izdvajanja u kulturi; dobio sam informaciju da se u proračunu za 2024. g. za Gradsku 

knjižnicu, CZK i muzej planira oko 500.000 €. Kad to stavimo u srazmjer sa 

izdvajanjima za osam mjesnih odbora koje iznosi 600.000 €, a tri institucije za kulturu 

(muzej, knjižnica, CZK) isto toliko. Koje je vaše  mišljenje o tome? 

Gradonačelnik Ivan Dabo  

 Meni ovdje stoji 703.000 €.  

3. 2022. godine bilo je realizirano 395 000 €, plan za 2023. bilo je 926 000€, a 

realizirano 721 000 €, a plan za 2024.g je 835 000 €. 

Ovo je treći proračun kojeg donosi ovo Gradsko vijeće i financiranje mjesnih odbora 

smo povećavali kroz izmjene i dopune, a za mjesne odbore idu i druga izdvajanja kao 

npr. asfaltiranje  i neke druge projekte koje nije u stavki mjesnih odbora. 

 

Vijećnik Josip Škunca  

1. Zahvaljuje vezano za kante oko škole. Došle su kante i iza marende u školi se čisti, 

predlažem da se kante postave i na šetnice  Vrtić, Babe itd. 

2. Oglasne ploče; sad će se raditi nova pijaca i ribarnica te predlažem da se tamo postavi 

oglasna ploča jer Novalja nema mjesta za to. 

 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

Podržavam prijedlog, u tom pravcu idem,  mi smo već poduzeli korake; snimili smo ideju 

kakve kante će biti umjesto ovih rosvajnih, a bar na dva mjesta bi trebali staviti oglasnu ploču. 

 

Vijećnik Zlatko Vidas 

1. Pred godinu dana smo pričali o bespravnoj gradnji, da li je Grad nešto pokrenuo po 

pitanju toga? 

Gradonačelnik Ivan Dabo  

1. Za ovo ćemo pripremiti  odgovor u pisanoj formi. 
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Vijećnik Zlatko Vidas 

2. Spomenuli ste rotor Škuncini stani pa me zanima jesu li riješena imovinsko pravna 

pitanja i da li je to dogovoreno? 

Gradonačelnik Ivan Dabo  

3. Mislim da si i ti tamno uključen. Imam informaciju za  jedan dio gdje smo u više 

navrata razgovarali, ti si Josipe stranka je primljena pet puta, dogovorimo se, svaki put 

netko izvrdava. Tamo bi po njihovom prijedlogu došlo bi do jednog skretanja , a za 

takvu jednu bitnu prometnicu struka ne može dozvoliti. Donijeli smo definitivno 

odluku da idemo raditi elaborat gdje neće doći do krivine.  

 

Vijećnik Ante Dabo 

1. Predsjedniče Gradskog vijeća vi se često pozivate na Poslovnik pa bi volio da ga i 

primijenite. U Poslovniku nigdje nije predviđeno da gradonačelnik postavlja pitanje, 

ako vijećnik postavlja pitanje gradonačelnik odgovara na pitanje. To se tako po 

poslovniku ne može.  Maloprije ste rekli jednu neistinu da ste pojačali sredstva za 

mjesne odbore, a to nije istina, neutrošena sredstva za konkretno MO Metajna koje 

niste utrošili u prošloj godini ste povećali za iduću godinu. 

Skrivate se iza direktorice TZ  da je ona predložila ovo povećanje, a vi ste kao 

predsjednik Vijeća Turističke zajednice i bez vašeg blagoslova ne može se ništa. Mi 

imamo sukus svega da ste povećali 38% paušalni porez iznajmljivačima, a sada i 20% 

povećanja turističke pristojbe. Zašto? 

 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

1. Ja se nemam zašto skrivati iza direktorice TZ. Ja maksimalno vjerujem ljudima koji su 

profesionalci i obnašaju funkcije na području Grada. To je bio prijedlog i uz 

jednoglasnu potporu članova Turističkog vijeća i u pismenoj formi potporu sa strane 

predstavnika iznajmljivača. Na osnovu toga sam i ja podupro prijedlog. 

 

Vijećnik Ante Dabo 

2. Ribarska luka je završena i to je objekt koji je itekako pridonio kvaliteti lučke 

infrastrukture našega Grada. 

Primorska ulica; ako ono može ići na tehnički pregled i uporabnu dozvolu. Samo 

urbana oprema i hortikultura po tadašnjem troškovniku iznosila je 150.000 €. To je 

daleko od završetka. Kako komentirate metalne ograde na obalnom rubu i to da nema 

pješačkih koridora, kao da smo na magistralnoj prometnici, a u centru Grada imamo 

odbojnike? 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

2. Tehnički pregled; Komunalni sustav Grada sa izvođačem je donio odluku i ako oni 

smatraju da je to u redu ja se slažem. Za Primorsku ulicu; vi mene sada pitate za neke 

nedostatke, a ova vlast je preuzela projekt od vas i nismo imali niti jednu intervenciju 

u projektu. Projekt je nastao za vrijeme vašeg mandata i vi mene sad pitate za ogradu, 

ja sam naslijedio projekt za koga sam smatrao  da je nedonešen i da je uništio 

novaljsko gospodarstvo i turizam to je suludo i takvo neznanje. Da u pitanju nije bilo 

40 mil kuna bespovratnih sredstava  ja bi bio automatski prekrižio tu ulicu i dao joj 

drugu valorizaciju i drugačiji značaj ali bi bila velika šteta za Grad ići mijenjati i ne 

iskoristiti ova financijska sredstva. 
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Vijećnik Ante Dabo ispred Kluba vijećnika stranke LiPO 

Projekt Primorske ulice u ovoj Studiji utjecaja na okoliš nije imao odbojnike ni 

metalnu ogradu. Od 120 parkirališta ispred Gaudinha došli smo do 48. Između tog 

parkirališta i obalnog zida je barem 15 m zelenih površina i pješačkog koridora. Ovdje 

je trebao biti i trg i trebali se održavati koncerti, zeleni koridor, dječja igrališta. Vi ste 

naslijedili cijeli izvedbeni projekt Luke Novalja i najvažniji dokument Studiju utjecaja 

na okoliš koju je donijela struka i na koju je dalo suglasnost i Ministarstvo zaštite 

okoliša. Na temelju te studije imali ste  5 projekata (građevinsku dozvolu za Ribarsku 

luku, glavni projekt za dvije komunalne luke, Primorsku ulicu i lokacijsku dozvolu za 

Luku nautičkog turizma). 

Ako ste već išli u realizaciju projekta kojeg smo mi praktički dobili, a vi ste ga doveli 

u pitanje blokadom projekta i izgubili vrijeme na prvom natječaju i ostali bez 

sredstava i da nije Mrtvaška luka na Lošinju otpala ne bi se dobila Primorska ulica.  

Kad zbrojimo ovo užurbano odvijanje radova vrlo je nekvalitetno napravljeno. 

Zašto niste za tih 150 m novog gradskog prostora od postojeće Južne đige do 

Sunčanog sata, ako ste imali sve uvjete naručili projekt? 

Zašto o tako važnim projektima niste sazvali ljude ili bar objesili u vijećnici da se zna 

što je projekt. Zašto nemate hrabrosti sazvati javnu tribinu pa ljudima objasniti koji su 

zahvati nego insinuirate da je projekt loš, a vidite koliko je trebalo za napraviti projekt 

da Novalja izgleda normalno, a ne kao sad. 

 

Predsjednik Matej Gušćić 

Mislim da se treba držati stvari koje su točne. U jedan projekt vi ste ubacili drugi. 

 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

 Kad je u pitanju ovaj projekt najprije ste bili skeptični, prepustimo struki jer za uplitati 

se u struku treba biti kvalificiran. Kad su u pitanju odbojnici rekao sam da sam mogao 

intervenirati ne bi nikada bilo ovoliko parkirnih mjesta. Nismo ništa skidali niti smo dodavali. 

Imamo gradski odjel za komunalni sustav. Kad sam se prvi put susreo sa ovim projektom 

rečeno je da Gordana Vuković kao glavni gradski planer niti Ante Dabo kao pročelnik o ovom 

projektu  nisu znali ništa. Smatram da je bolje trpjeti pet godina i na ovakav projekat i uzeti 40 

mil. kuna, a bit će vremena za neke druge ljude u vremenima koje će doći ako se smatra da 

treba ispraviti. 

Što se tiče ovih pet projekata, vi dobro znate da smo mi projekt marine izbacili iz planske 

dokumentacije i ti elementi koji su bili unutra ali je očito bila jedina ideja kako spojiti marinu 

s prometnicom. 

Vi ste se izborili za 28,5 mil. kuna što je bilo premalo i kako je novi iznos bio 35 mil. kuna 

bilo je ili ćemo platiti 7 mil. kuna ili ponoviti natječaj, mi smo odlučili poništiti natječaj i 

raspisati novi. 

U vezi  stopiranja projekta ne vjerujem da je netko bio toliko slijep i da smo mi političkim 

utjecajem blokirali taj projekt pa recite već jednom to ime da vidimo tko je to blokirao. Prvi 

problem koji je nastao su bila predviđena mala sredstva od 28,5 mil. kuna. 

 

Vijećnik Ante Dabo 

 Žao mi je što nema gradskih djelatnika koji su tada bili kraj mene, državni tajnik Josip 

Bilaver me je zvao i rekao da je politički blokiran projekt pošto je to projekt najviše razine i 

da oni koji nisu politički blokirani mogu uzeti EU sredstva. Nećemo povući projekt, rekao 

sam i ovo je istina. 

Nisam ja radio troškovnik nego stručnjaci, a građevinski radovi su enormno poskupjeli i da 

smo išli raditi 2020. godine iznos od 28,5 mil. bi bilo dovoljno. 
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Gradonačelnik Ivan Dabo 

 Kad je u pitanju II. faza Primorske ima pripremljen idejni projekat, o hrabrosti 

izlaganja pred ljudima biti će naša procjena u kojem trenutku prezentirati. 

Očito je istina da je procijenjeno da vi ne bi uspjeli realizirati, a mi smo zahvaljujući dobroj 

političkoj atmosferi u ovome Gradu povezali se s središnjom državnom vlašću i uspjeli 

isporučiti građanima luku Žigljen vrijednu 7 mil. eura, ribarsku luku i Primorsku ulicu i to su 

projekti za koje Grad nije podnio nikakvo opterećenje. 

 

Vijećnik Ante Dabo  

 Mi smo realizirali pet EU projekata u vrijednosti 70 mil. Eura;  aglomeraciju među 

prvih deset u Hrvatskoj, osim puta Lokvice, probili smo Jadranski put prema Vrtiću, ulicu 

Samorašnji put. Imali smo korektne odnose sa svima i nemojte  vrijeđati bez argumenata. 

Sazovite javnu tribinu ako imate hrabrosti. 

 

U nastavku, tri vijećnika su napustila sjednicu pa je dalje sjednici nazočno 8 vijećnika. 

 

Verifikacija Zapisnika s XVIII. sjednice  Gradskog vijeća od 30. studenog 2023.g. 

Verifikacija Zapisnika sa XVIII. sjednice Gradskog vijeća izvršena je bez primjedbi. 

 

Predsjednik Matej Gušćić predložio je nadopunu dnevnog reda: 

 

30. Prijedlog Odluke o  raspisivanju javnog natječaja za prodaju odnosno osnivanje prava 

građenja na nekretninama na području Poduzetničke zone Zaglava-Prozor. 

31. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti za ugovaranje međužupanijske linije u 

javnom prijevozu u linijskom obalnom pomorskom prometu na relaciji Rab - Lun – 

Rab. 

32. Prijedlog Odluke Prijedlog Odluke o donošenju VI. Ciljanih izmjena i dopuna 

Prostornog plana uređenja Grada Novalje. 

 

Predsjednik Matej Gušćić predlaže da se nadopuna pod  rednim brojem 32. uvrsti kao točka 

dnevnog reda pod brojem 23., točka 23. postaje 24. i tako dalje. 

Prijedlog za nadopunu dnevnog reda dan je na glasovanje pa je glasovanjem, sa 8 (osam) 

glasova za i usvojen.  

 

Dnevni red: 

 

1. II. izmjene i dopune Proračuna Grada Novalje za 2023. godinu. 

2. Prijedlog II. izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture na 

području Grada Novalje za 2023. godinu. 

3. Prijedlog II. izmjene i dopune Programa građenja objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za  2023. godinu. 

4. Prijedlog Odluke o II. izmjenama Programa javnih potreba u obrazovanju Grada 

Novalje za 2023. godinu. 

5. Prijedlog Odluke o II. izmjenama Programa javnih potreba u kulturi Grada Novalje   

za 2023. godinu. 

6. Prijedlog Odluke o II. izmjenama Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i 

zdravstvu Grada Novalje za 2023. godinu.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       

7. Prijedlog Odluke o II. izmjeni Programa javnih potreba u sportu za 2023. godinu. 
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8. Prijedlog Odluke o izmjeni Plana raspodjele sredstava spomeničke rente u 2023. 

godini. 

9. Prijedlog Proračuna Grada Novalje za 2024. godinu i projekcije za 2025. i 2026. 

godinu.  

10. Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Novalje za 2024. godinu. 

11. Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada 

Novalje za 2024. godinu. 

12. Prijedlog Programa građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2024. 

godinu. 

13. Prijedlog Programa javnih potreba u obrazovanju Grada Novalje za 2024. godinu. 

14. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi  za 2024. godinu. 

15. Prijedlog Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu za 2024. godinu.  

16. Prijedlog Programa javnih potreba u području djelovanja udruga građana Grada 

Novalje za 2024. godinu. 

17. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu za 2024. godinu. 

18. Prijedlog Programa utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito 

izgrađene zgrade u prostoru za 2024. g.  

19. Prijedlog Odluke o utrošku dijela turističke pristojbe namijenjene poboljšanju 

uvjeta boravka turista na području Grada Novalje za 2024. godinu. 

20. Prijedlog Plana raspodjele sredstava spomeničke rente za 2024.godinu. 

21. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i 

članova Gradskog vijeća izabranih s liste grupe birača za 2024. godinu. 

22. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na statusnu promjenu pripajanje društva 

KOMUNALIJE d.o.o. društvu VODOVOD HRVATSKO PRIMORJE – južni 

ogranak d.o.o. Senj. 

23. Prijedlog Odluke o donošenju VI. Ciljanih izmjena i dopuna Prostornog plana 

uređenja Grada Novalje. 

24. Prijedlog Odluke o izradi VII. izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada 

Novalje. 

25. Prijedlog Odluke o pristupanju Grada Novalje Sporazumu gradonačelnika za 

klimu i energiju. 

26. Prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova na 

području Grada Novalje u 2024. godini.  

27. Prijedlog Plana upravljanja pomorskim dobrom na području Grada Novalje za 

razdoblje od 2024. do 2028. godine 

28. Analiza stanja sustava civilne zaštite na području Grada Novalje za 2023. g.  

29. Prijedlog Financijskog plana sustava civilne zaštite Grada Novalje za 2024. 

godinu. 

30. Prijedlog Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Novalje za 

2024.g. 

31. Prijedlog  Odluke o raspisivanju javnog natječaja za prodaju odnosno osnivanje 

prava građenja na nekretninama na području Poduzetničke zone Zaglava-Prozor. 

32. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti za ugovaranje međužupanijske linije u 

javnom prijevozu na linijskom obalnom pomorskom prometu na relaciji Rab – Lun 

– Rab. 
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AD/1 II. izmjene i dopune Proračuna Grada Novalje za 2023. godinu 

Uvodno obrazloženje iznijela je pomoćnica pročelnice Spomenka Tamarut i upoznala 

vijećnike sa prijedlogom za izmjenu stavki u odnosu na važeći Proračun donesen u 2022. 

godini. 

U raspravi, vijećnik Aleksij Škunca rekao je da je ovo najveći proračun kroz 30 godina od 

kada postoji jedinica lokane samouprave, a da su službe Porezne uprave odradile svoj posao 

bio bi i veći. Ako usporedimo sa jedinicama lokalne samouprave u okruženju vidimo da smo 

na zavidnoj razini i treba nastaviti na ovom tragu. 

Vijećnik Eugen Dabo podržao je prijedlog i upitao Spomenku Tamarut koliko je kreditno 

zaduženje? 

Spomenka Tamarut odgovorila je da trenutno imamo kredit za KC Gozdenicu i kredit za 

kapitalne EU projekte Poduzetnički inkubator i dogradnju Dječjeg vrtića. 

Predsjednik Matej Gušćić daje prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 8 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 1 (jednim) suzdržanim Gradsko vijeće donijelo je  II. 

izmjene i dopune Proračuna Grada Novalje za 2023. godinu 

 

AD/2 Prijedlog II. izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture na 

području Grada Novalje za 2023. godinu 

Uvodno obrazloženje iznio je savjetnik za pravne poslove Ivan Peranić i upoznao 

vijećnike sa stavkama kod kojih je došlo do izmjena u odnosu na Program donijet 2022. 

godine. Izmjenama i dopunama Programa obuhvaćeni su svi radovi na održavanju 

nerazvrstanih cesta, javnih površina na kojima nije dopušten promet motornih vozila, 

građevina javne odvodnje oborinskih voda, javnih zelenih površina, održavanja i čišćenja 

plaža, građevina, uređaja i predmeta javne namjene, čistoće javnih površina, javne rasvjete te 

tekuće i investicijsko održavanje komunalne infrastrukture po mjesnim odborima. Ukupna 

vrijednost Programa povećava se za 50.000,00 eura te nakon predloženih izmjena iznosi 

2.149.400,00 eura. 

Po prijedlogu nije bilo rasprave. 

Predsjednik Matej Gušćić daje prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 8 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za Gradsko vijeće donosi II. izmjene i dopune Programa 

održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Novalje za 2023. godinu 

 

AD/3 Prijedlog II. izmjene i dopune Programa građenja objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za  2023. godinu 

Uvodno obrazloženje iznio je savjetnik za pravne poslove Ivan Peranić i upoznao 

vijećnike sa izmjenama stavki u Programu građenja koje su planirane u iznosu od 

8.144.000,00 eura, a nakon ovih izmjena ukupno planirani iznos za realizaciju Programa građenja 

objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2023. godinu ovim izmjenama iznosi 7.163.000,00 eura 

što je u odnosu na donijeti Program manje za 981.000,00 eura. 

Po prijedlogu nije bilo rasprave. 

Predsjednik Matej Gušćić daje prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 8 vijećnika. 
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Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za Gradsko vijeće donosi II. izmjene i dopune Programa 

građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za  2023. godinu 

 

AD/4 Prijedlog Odluke o II. izmjenama Programa javnih potreba u obrazovanju Grada 

Novalje za 2023. godinu 

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer u uvodnom obrazloženju upoznala je vijećnike s 

prijedlogom za izmjenu stavki u programu obrazovanja koji je bio planiran sa 957.800,00 €, a 

nakon izmjena iznosi 962.219,46 € što znači da je došlo do povećanja u odnosu na donijeti 

Program. 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave.  

Predsjednik Matej Gušćić daje prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 8 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za Gradsko vijeće donosi Odluku o II. izmjenama 

Programa javnih potreba u obrazovanju Grada Novalje za 2023. godinu 

 

AD/5 Prijedlog Odluke o II. izmjenama Programa javnih potreba u kulturi Grada Novalje   

za 2023. godinu 

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer u uvodnom obrazloženju upoznala je vijećnike s 

prijedlogom za izmjenu stavki u programu kulture koji je planiran sa 536.600,00 €, a izmjenama  

se smanjuje na 517.611,25 € u skladu s izmjenama stavki u Proračunu. 

Po prijedlogu nije bilo rasprave. 

Predsjednik Matej Gušćić daje prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 8 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 1 (jednim) suzdržanim Gradsko vijeće donosi Odluku 

o II. izmjenama Programa javnih potreba u kulturi Grada Novalje   za 2023. godinu 

 

AD/6 Prijedlog Odluke o II. izmjenama Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i 

zdravstvu Grada Novalje za 2023. godinu 

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer u uvodnom obrazloženju upoznala je vijećnike s 

prijedlogom za izmjenu programa prema kojem se financiraju potrebe socijalne skrbi i 

zdravstva. 

Program je planiran u iznosu od 334.100,00 €, a ostvaren sa 383.000,00 € radi povećanja 

stavki za crveni križ i božićnice umirovljenicima. 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave. 

Predsjednik Matej Gušćić daje prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 8 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za Gradsko vijeće donosi Odluku o II. izmjenama 

Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Novalje za 2023. godinu 

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    

AD/7 Prijedlog Odluke o II. izmjeni Programa javnih potreba u sportu za 2023. godinu 

U uvodnom obrazloženju pročelnica Silvija Hodak Tauzer upoznala je vijećnike s 

prijedlogom za izmjenu stavki u programu prema kojem se financiraju potrebe sporta. 

Predloženim izmjenama došlo bi do povećanja stavke za program sporta radi povećanja 

sredstava za Zajednicu sportova te bi ukupno iznosila 131,000,00 €. 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave. 

Predsjednik Matej Gušćić daje prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 8 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za Gradsko vijeće donosi Odluku o II. izmjenama 

Programa javnih potreba u sportu za 2023. godinu 
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AD/8 Prijedlog Odluke o izmjeni Plana raspodjele sredstava spomeničke rente u 2023. 

godini 

Pročelnica Ivana Kurilić u uvodnom izlaganju upoznala je vijećnike s prijedlogom 

prema kojem se raspoređuju sredstva prikupljena s naslova spomeničke rente koja ovim 

izmjenama iznose 6.000,00 €, a utrošit će se za uređenje povijesne jezgre grada. 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave. 

Predsjednik Matej Gušćić daje prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 8 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za Gradsko vijeće donosi Odluku o izmjeni Plana 

raspodjele sredstava spomeničke rente u 2023. godini 

 

AD/10 Prijedlog Proračuna Grada Novalje za 2024. godinu i projekcije za 2025. i 2026. 

godinu 

Uvodno obrazloženje iznijela je pomoćnica pročelnice Spomenka Tamarut i upoznala 

vijećnike s prijedlogom prema kojem se raspoređuju sredstva za financiranje svih aktivnosti u 

2024. godini. Prijedlogom Proračuna Grada Novalje za 2024. godinu planiraju se prihodi i 

primici koji obuhvaćaju prihode poslovanja, prihode od prodaje nefinancijske imovine i 

primitke od financijske imovine i zaduživanja te rashodi i izdaci koji obuhvaćaju  rashode 

poslovanja, rashode za nabavu nefinancijske imovine, izdatke za financijsku imovinu i otplate 

zajmova. Na kraju uvodnog izlaganja pomoćnica pročelnice Spomenka Tamarut iznijela je i 

dva amandmana na prijedlog Proračuna koji su poneseni: 

1. od strane Mateja Guščića i gradonačelnika Ivana Daba za osiguranje sredstava za 

projekt izgradnje „Perivoja hrvatskih velikana“ na način da se sredstva u iznosu od 

60.000 € umanje u razdjelu 003 Upravni odjel za poslove lokalne samouprave i uprave 

i usmjere na taj projekt. 

     Amandman je prihvaćen. 

2.  Amandman vijećnika Eugena Dabo kojim predlaže da se stavka Odsjeka za proračun i 

financije umanji za 20.000 koji će se usmjeriti u aktivnosti Crvenog križa Novalja. 

Amandman je prihvaćen. 

Gradonačelnik Ivan Dabo istaknuo je stavke kod kojih je došlo do povećanja u odnosu na 

2023. godinu i izrazio zadovoljstvo postignutim. 

Vijećnik Eugen Dabo zahvalio je na prihvaćenom amandmanu. 

Predsjednik Matej Gušćić konstatirao je da su prihodi stabilni u Gradu kao i politička 

stabilnost te čestitao na dobrom radu. Zatim je dao  prijedlog na glasovanje kojem pristupa 8 

vijećnika. 

Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 1 (jednim) suzdržanim Gradsko vijeće donosi 

Proračun Grada Novalje za 2024. godinu i projekcije za 2025. i 2026. godinu 

 

AD/10 Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Novalje za 2024. godinu. 

Prijedlog je obrazložila pomoćnica pročelnice Spomenka Tamarut te upoznala 

vijećnike s  Odlukom kojom se uređuje  struktura prihoda i primitaka te rashoda i izdataka 

Proračuna, njegovo izvršavanje, opseg zaduživanja i jamstava, upravljanje financijskom i 

nefinancijskom imovinom, prava i obveze proračunskih korisnika, ovlasti Gradonačelnika, te 

druga pitanja u izvršavanju Proračuna. 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave.  

Predsjednik Matej Gušćić daje prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 8 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 1 (jednim) suzdržanim Gradsko vijeće donosi  Odluku 

o izvršavanju Proračuna Grada Novalje za 2024. godinu 
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AD/11 Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada 

Novalje za 2024. godinu  

Savjetnik za pravne poslove Ivan Peranić, u uvodnom obrazloženju upoznao je vijećnike s 

prijedlogom prema kojem se izdvajaju sredstva za  održavanje nerazvrstanih cesta, održavanje javnih 

površina na kojima nije dopušten promet motornih vozila,  održavanje građevina javne odvodnje 

oborinskih voda održavanje javnih zelenih površina, održavanje plaža, čišćenje plaža, održavanje 

građevina, uređaja i predmeta javne namjene održavanje čistoće javnih površina, održavanje javne 

rasvjete i tekuće i investicijsko održavanje komunalne infrastrukture po mjesnim odborima. 

Po iznesenom nije bilo rasprave. 

Predsjednik Matej Gušćić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 8 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam)  glasova za Gradsko vijeće donijelo je Program održavanja komunalne 

infrastrukture na području Grada Novalje za 2024. godinu  

 

 

AD/12 Prijedlog Programa građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2024. 

godinu 

Savjetnik za pravne poslove Ivan Peranić upoznao je vijećnike s programom građenja komunalne 

infrastrukture prema kojem se određuje  komunalna infrastruktura koja će se graditi u Gradu Novalji u 2024. 

godini. Program građenja komunalne infrastrukture izrađuje se i donosi u skladu s Izvješćem o stanju u prostoru, 

potrebama uređenja zemljišta planiranog prostornim planom i planom razvojnih programa koji se donose na 

temelju posebnih propisa, a vodeći računa o troškovima građenja infrastrukture te financijskim mogućnostima i 

predvidivim izvorima prihoda. U 2024. godini u izgradnju komunalne infrastrukture Grad planira uložiti iznos 

od 4.365.000,00 eura. 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave pa j predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 8 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam)  glasova za Gradsko vijeće donijelo je Program građenja objekata i 

uređaja komunalne infrastrukture za 2024. godinu 

 

AD/13 Prijedlog Programa javnih potreba u obrazovanju Grada Novalje za 2024. godinu 

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer uvodno je upoznala vijećnike s prijedlogom prema 

kojem se vrši raspored sredstava za financiranje aktivnosti iz programa obrazovanja i to javne 

potrebe u osnovnoškolskom, srednjoškolskom i ostalom obrazovanju te javne potrebe u predškolskom 

odgoju. 

Iznosi predviđeni u Programu u skladu su s iznosima u Proračunu za 2024. godinu. 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave. 

Predsjednik Matej Gušćić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 8 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za Gradsko vijeće donosi Program javnih potreba u 

obrazovanju Grada Novalje za 2024. godinu 

 

AD/14 Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi  za 2024. godinu 

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer uvodno je upoznala vijećnike s prijedlogom 

programa prema kojem se raspoređuju sredstva za financiranje aktivnosti u kulturi. Program 

se provodi  aktivnošću zaštite arheološko-sakralne baštine te kroz djelovanje institucija 

Gradske knjižnice i Centra za kulturu, koji svojim programima obogaćuju i potiču kulturni 

život Grada Novalje. 
Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave. 

Predsjednik Matej Gušćić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 8 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 1 (jednim) suzdržanim Gradsko vijeće donosi Program 

javnih potreba u kulturi za 2024. godinu 
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AD/15 Prijedlog Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu za 2024. godinu 

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer u uvodnom obrazloženu upoznala je vijećnike s 

prijedlogom programa prema kojem se vrši raspored sredstava za financiranje socijalnih 

potreba, a odnosi se na Božićnice umirovljenicima s malim mirovinama, pomoć obiteljima i 

kućanstvima, jednokratna naknada za novorođenče, sufinanciranje troškova djece s 

poteškoćama u razvoju, Crveni križ, Župski caritas, sufinanciranje troškova u liječenju 

neplodnosti parova, zdravstvene potrebe i projekt Zaželi. 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave. 

Predsjednik Matej Gušćić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 8 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za Gradsko vijeće donosi Program javnih potreba u 

socijalnoj skrbi i zdravstvu za 2024. godinu 

                                                                                                                                      

AD/16 Prijedlog Programa javnih potreba u području djelovanja udruga građana Grada 

Novalje za 2024. godinu 

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer upoznala je vijećnike s prijedlogom programa prema 

kojem se raspoređuju sredstva za financiranje programa udruga. Sufinanciraju se projekti od 

interesa za opće dobro, čije provođenje kroz dugoročni ili vremenski ograničeni rok daje 

vidljivu dodanu društvenu vrijednost kojom se podiže kvaliteta života pojedinca i unaprjeđuje 

razvoj šire društvene zajednice, u sljedećim područjima: podrška institucionalnom i 

organizacijskom razvoju udruga, jačanje kapaciteta udruga te afirmacija i unapređenje 

volonterizma, podrška i promicanje u turizmu, razvoj gospodarstva i poljoprivrede, 

promicanje i razvoj kulture, izdavaštva, edukacije, tradicionalne manifestacije, očuvanje 

tradicije, promicanje zdravog načina života i rekreacije, očuvanje okoliša i prirode, zaštita 

zdravlja, zaštita i uzgoj životinja, rad s djecom i mladima, rad sa starijim osobama i pomoć 

starijim osobama kroz pružanje podrške u svakodnevnom životu, rad s hrvatskim braniteljima 

iz Domovinskog rata i članovima njihovih obitelji. 

U raspravi, vijećnik Aleksij Škunca upitao je da li je došlo do gašenja nekih udruga i ima li 

novih za 2024. godinu? 

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer obrazložila je da Grad upućuje javni poziv i sukladno tome 

koliko ima zahtjeva predviđaju se sredstva u Proračunu. 

Nakon rasprave, predsjednik Matej Gušćić pozvao je vijećnike na glasovanje kojem je 

pristupilo 8 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Program javnih potreba u 

području djelovanja udruga građana Grada Novalje za 2024. godinu 

 

 

AD/17 Prijedlog Programa javnih potreba u sportu za 2024. godinu 

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer uvodno je upoznala vijećnike s prijedlogom 

programa prema kojem se raspoređuju sredstva za aktivnosti sporta kao poticanje i 

promicanje sporta, provođenje dijela programa tjelesne i zdravstvene kulture djece i mladeži, 

trening, organizacije i provođenje sustava natjecanja, sportsko-rekreacijske aktivnosti 

građana, djelovanje sportskih udruga, planiranje, održavanje, izgradnja i korištenje sportskih 

građevina značajnih za Grad Novalju, održavanje sportskih objekata, nabavka opreme u 

klubovima, financiranje stručnog rada u klubovima, nagrade sportašima, sufinanciranje 

programa i manifestacija u sportu i dr.  

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na 

glasovanje kojem je pristupilo 8 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 1 (jednim) suzdržanim Gradsko vijeće donijelo je  

Program  javnih potreba u sportu za 2024. godinu 



12 

 

 

AD/18 Prijedlog Programa utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađene 

zgrade u prostoru za 2024. g.  

Pročelnica Ivana Kurilić u uvodnom obrazloženju upoznala je vijećnike s odredbama  

Zakona o postupanju s nezakonito izgrađenim zgradama kojim je  određeno da je trideset 

posto sredstva naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru prihod 

proračuna jedinice lokalne samouprave na čijem se području nezakonito izgrađene zgrade 

nalaze, te se koristi namjenski za izradu prostornih planova kojima se propisuju uvjeti i 

kriteriji za urbanu obnovu i sanaciju područja zahvaćenih nezakonitom gradnjom te za 

poboljšanje infrastrukturno nedovoljno opremljenih i/ili neopremljenih naselja prema 

programu koji donosi predstavničko tijelo jedinice lokalne samouprave. Ovim programom 

prihod od naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru planira se u 

proračunu Grada Novalje za 2024.g. u iznosu od 12.000,00 eura, te će se isti utrošiti za izradu 

projektne dokumentacije. 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave. 

Predsjednik Matej Gušćić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 8 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za Gradsko vijeće donosi Program utroška sredstava 

naknade za zadržavanje nezakonito izgrađene zgrade u prostoru za 2024. g.  

 

 

AD/19 Prijedlog Odluke o utrošku dijela turističke pristojbe namijenjene poboljšanju uvjeta 

boravka turista na području Grada Novalje za 2024. godinu 

Pročelnica Ivana Kurilić u uvodnom obrazloženju upoznala je vijećnike s odredbama 

članka 20. Zakona o turističkoj pristojbi prema kojima se uplaćena sredstva turističke 

pristojbe raspoređuju na način da se 3,5% sredstava upućuje  na poseban račun HTZ-a za 

razvojne projekte i programe kreiranja novih turističkih programa na turistički nedovoljno 

razvijenim područjima i 2% sredstava na poseban račun HTZ-a za projekte i programe 

udruženih turističkih zajednica, a preostala sredstva raspoređuju se tako da 15% sredstava 

pripada regionalnoj turističkoj zajednici, 20% sredstava HTZ-u i 65% sredstava turističkoj 

zajednici Grada Novalje od čega 30% sredstava turistička zajednica Grada Novalje doznačuje 

Gradu Novalji. Navedena sredstva koriste se isključivo za poboljšanje uvjeta boravka turista. 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave. 

Predsjednik Matej Gušćić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 8 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za Gradsko vijeće donosi Odluku o utrošku dijela turističke 

pristojbe namijenjene poboljšanju uvjeta boravka turista na području Grada Novalje za 2024. 

godinu 

 

 

AD/20 Prijedlog Plana raspodjele sredstava spomeničke rente za 2024.godinu 

Pročelnica Ivana Kurilić upoznala je vijećnike s planom raspodjele sredstava 

spomeničke rente za 2024. godinu prema kojem se raspoređuju s sredstva spomeničke rente 

za programe zaštite i očuvanja kulturnih dobara na području Grada Novalje. Prihod od 

spomeničke rente planiran je u Proračunu Grada Novalje za 2024. godinu u ukupnom iznosu 

od 6.000,00 €, a namijenit će se za uređenje povijesne jezgre grada. 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave. 

Predsjednik Matej Gušćić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 8 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za Gradsko vijeće donosi Plan raspodjele sredstava 

spomeničke rente za 2024.godinu 
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AD/21 Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i 

članova Gradskog vijeća izabranih s liste grupe birača za 2024. godinu 

 Pročelnica Ivana Kurilić u uvodnom obrazloženju upoznala je vijećnike s prijedlogom 

prema kojem se raspoređuju sredstva osigurana za redovno godišnje financiranje stranaka, a  

raspoređuju se političkim strankama i članovima izabranim s liste grupe birača na način da se 

utvrdi jednaki iznos sredstava za svakog člana u predstavničkom tijelu jedinice. Zakonom je 

propisano da za svakog izabranog člana predstavničkog tijela podzastupljenog spola 

političkim strankama pripada i pravo na naknadu u visini od 10% iznosa predviđenog po 

svakom članu. U skladu sa odredbama Zakona izrađen je prijedlog Odluke o raspoređivanju 

sredstava za financiranje političkih stranaka za 2024.g. u iznosu od 7.062,00 €. Navedeni 

iznos raspoređuje se tako da svakoj političkoj stranci po vijećniku, te vijećniku izabranom s 

kandidacijske liste grupe birača pripada iznos od 535,00 €, a po svakoj vijećnici navedeni 

iznos je 588,50 €. 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave. 

Predsjednik Matej Gušćić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 8 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za Gradsko vijeće donosi Odluku o raspoređivanju 

sredstava za financiranje političkih stranaka i članova Gradskog vijeća izabranih s liste 

grupe birača za 2024. godinu 

 

Na sjednicu je pristigao vijećnik Ante Dabo tako da je sada sjednici nazočno 9 vijećnika. 

 

 

AD/22 Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na statusnu promjenu pripajanje društva 

KOMUNALIJE d.o.o. društvu VODOVOD HRVATSKO PRIMORJE – južni ogranak 

d.o.o. Senj 

Direktor Vodovoda Hrvatsko primorje – južni ogranak d.o.o. Senj Milan Nekić u 

uvodnom izlaganju upoznao je vijećnike s procesom koji je preuzet  Zakonom o Pristupanju 

Republike Hrvatske Europskoj uniji 2013. godine koji, među ostalim, zadaje obvezu 

poštivanja takozvane Okvirne direktive o vodama, odnosno Direktive 2000/60/EZ Europskog 

parlamenta i Vijeća od 23. listopada 2000. godine o uspostavi okvira za djelovanje Zajednice 

u području vodne politike. Kao rezultat toga, vodoopskrbna i kanalizacijska infrastruktura 

mora se značajno proširiti i izgraditi brojni uređaji za pročišćavanje otpadnih voda drugog i 

trećeg stupnja kako bi se zadovoljili zahtjevi Direktive Vijeća 91/271/EEZ od 21. svibnja 

1991. godine o pročišćavanju komunalnih otpadnih voda, SL 135, 30.5.1991 i Direktive 

Vijeća 98/83/EZ od 3. studenoga 1998. godine o kvaliteti vode namijenjene za ljudsku 

potrošnju, SL 330, 5.12.1998., uz istovremeno poštivanje propisa o određivanju cijena i 

gospodarenju vodnim resursima. Navedeno predstavlja izazov, osobito za manje isporučitelje 

vodnih usluga, što je prepoznato na nacionalnoj razini. 

Reforma vodnokomunalnog sektora i s njom povezanih spomenutih ciljeva uspostave 

uslužnih područja i provedbe načela „jedan isporučitelj na jednom uslužnom području“ 

spominje se prvi puta u Strategiji upravljanja vodama  koju je Hrvatski sabor donio na 

sjednici održanoj dana 15. srpnja 2008. godine, kao dugoročni planski dokument kojim se 

utvrđuju vizija, misija, ciljevi i zadaće države u upravljanju vodama. Strategija daje strateška 

opredjeljenja i smjernice razvoja vodnoga gospodarstva polazeći od zatečenog stanja vodnog 

sektora, razvojnih potreba, gospodarskih mogućnosti, međunarodnih obveza te potreba za 

očuvanjem i unapređenjem stanja voda te vodnih i o vodi ovisnih ekosustava. 

U Strategiji se, između ostalog, navodi kako je za učinkovito obavljanje usluga javne 

vodoopskrbe, odvodnje i pročišćavanja otpadnih voda od presudnog značenja uređenost ovih 

djelatnosti. Analiza postojećega stanja upozoravala je na činjenicu da komunalnu djelatnost 

obavlja velik broj isporučitelja komunalnih usluga i da postoje vrlo različiti stupnjevi 
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uspješnosti i uspostavljenih standarda usluga te da postoji neujednačenost razine usluga na 

cjelokupnom području Republike Hrvatske. U području javne vodoopskrbe cilj je 

uspostavljanje uslužnih područja, odnosno uspostava regionalnih vodoopskrbnih sustava, a u 

području zaštite voda cilj je uspostava aglomeracija kao jedinstvenih cjelina u svrhu zaštite 

voda. 

Novu Uredbu o uslužnim područjima Vlada Republike Hrvatske donijela je na sjednici 

održanoj dana 28. lipnja 2023. godine te je ista Uredba stupila na snagu dana 15. srpnja 2023. 

godine, kojim danom je prestala važiti Uredba o uslužnim područjima iz 2021. godine. 

Člankom 30. važeće Uredbe o uslužnim područjima utvrđeno je kako uslužno područje 28 

obuhvaća  

 Grad Novalja i Grad Senj te Općinu Karlobag u Ličko-senjskoj županiji, 

 Grad Rab i Općinu Lopar u Primorsko-goranskoj županiji, 

 Grad Pag te općine Kolan i Povljana u Zadarskoj županiji,  

a društvo preuzimatelj na uslužnom području 28 je VODOVOD HRVATSKO PRIMORJE–

JUŽNI OGRANAK društvo s ograničenom odgovornošću za skupljanje, pročišćavanje i 

distribuciju vode, OIB: 71631587007, Senj, Stara cesta 3 (dalje: VODOVOD HRVATSKO 

PRIMORJE–JUŽNI OGRANAK d.o.o.). 

U raspravi, vijećnik Ante Dabo ispred stranke LiPO podržao je prijedlog i rekao da vjeruje u 

upravu Društva Vodovod Hrvatsko primorje koje je vrlo korektno i rušenje Odluke bi bilo 

politikanstvo. Najbitnije je pomiriti teško pomirljive opcije i složiti dobar Društveni ugovor te 

prevenirati sve moguće nejasnoće koje bi se mogle desiti. 

Gradonačelnik Ivan Dabo dodao je kako je već 1987. godine bilo vidovito kad su utvrđeni 

temeljni kapitali i kad je uočeno da Bačvice neće biti dovoljne. 

Vijećnik Aleksij Škunca konstatirao je da ako je dobro shvatio Grad nema puno izbora ili 

prihvatiti ili će Država to uraditi umjesto nas te dodao da vjeruje da će Novalja znati ovo 

pratiti i pozicionirati se te Gradsko vijeće treba podržati ovu inicijativu. 

Vijećnik Ante Dabo dodao je da otok ima riješenu opskrbu aglomeracijom i novom 

vodospremom od 5000 m3 i upitao da li postoji opcija prelaskom na vodocrpilište Tonković 

vrelo, a direktor Milan Nekić je odgovorio da treba razmišljati o alternativi, a  i zadnjih pet 

godina rađen je remont na sustavu. 

Gradonačelnik Ivan Dabo upitao je o manipulaciji tipa da ćemo popiti Gacku i upitao koje su 

to količine? 

Direktor Milan Nekić odgovorio je da se iz hidroenergetskog sustava koristi 1%. 

Vijećnik Teo Veličan upitao je o usklađenju cijena svih vodnih usluga i da li to znači da će se 

cijena vode mijenjati, a direktor je odgovorio da se sve tarife i cijene treba uskladiti do 2026. 

godine. 

Predsjednik Matej Gušćić podržao je prijedlog i izrazio uvjerenje u dobar ishod procesa te 

predložio glasovanje kojem je pristupilo 9 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za i 1 (jednim) suzdržanim Gradsko vijeće donijelo je 

Odluku o davanju suglasnosti na statusnu promjenu pripajanje društva KOMUNALIJE d.o.o. 

društvu VODOVOD HRVATSKO PRIMORJE – južni ogranak d.o.o. Senj 

 

Vijećnik Ante Dabo i vijećnik Josip Škunca napustili su sjednicu pa je sjednici dalje nazočno 

7 vijećnika. 

 

AD/23 Prijedlog Odluke o donošenju VI. Ciljanih izmjena i dopuna Prostornog plana 

uređenja Grada Novalje 
U uvodnom obrazloženju voditeljica Odsjeka Gordana Vuković  upoznala je vijećnike s 

prijedlogom koji je pokrenut na  nekoliko inicijativa građana za pokretanjem izrade Izmjena i dopuna 

Prostornog plana uređenja Grada Novalje koje zbog visoke faze izrade Plana nije bilo moguće uvrstiti 
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u V. Izmjene i dopune Prostornog plana uređenja Grada Novalje. Obaveza izrade ovog Plana temelji 

na Zakonu o prostornom uređenju, Prostornom planu Ličko-senjske županije i Prostornom planu 

uređenja Grada Novalje. 

Osnovni razlozi za izradu VI. Ciljanih izmjena i dopuna Plana je izmještanje lokacije luke 

nautičkog turizma Novalja izvan područja obuhvata luke otvorene za javni promet Novalja, 

izmjena u grafičkom dijelu Plana i sa time povezane izmjene u tekstualnom dijelu Plana, 

utvrđivanje obuhvata te uvjeta gradnje i uređenja za građevinsko područje Bonaparte s 

detaljnošću UPU-a, prikazano na kartografskom prikazu br. 5.3.1. Građevinska područja 

naselja Novalja – Bonaparte, Vidasovi Stani,  oznake UPU 6, revidiranje uvjeta gradnje za 

društvenu namjenu u naselju u svrhu omogućavanja izgradnje medicinsko-zdravstvenog 

centra sa sanatorijem, razmatranje redefiniranja prostornih pokazatelja unutar ugostiteljsko-

turističke zone T1 u naselju za hotel Liberty, razmatranje mogućnosti promjene namjene na 

k.č. br. 1624/15 i 1624/26 sve k.o. Novalja iz ugostiteljsko-turističke namjene T1 u naselju u 

građevinsko-područje naselja, razmatranje mogućnosti promjene namjene na k.č. br. 1135/1, 

1134/1 i 1134/3 sve k.o. Novalja iz građevinskog-područja naselja u ugostiteljsko-turističku 

zonu u naselju, revidiranje neizgrađenih neuređenih dijelova građevinskih područja naselja 

prema pristiglim zahtjevima. 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na 

glasovanje kojem je pristupilo 7 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Odluku o donošenju VI. 

Ciljanih izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada Novalje 

 

 

AD/24 Prijedlog Odluke o izradi VII. izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada 

Novalje 

Voditeljica Odsjeka Gordana Vuković u uvodnom obrazloženju upoznala je vijećnike s 

prijedlogom za izradu VII. Izmjena i dopuna Plana, a razlozi za pokretanje su utvrđivanje obuhvata te 

uvjeta gradnje i uređenja za građevinska područja malih dijelova naselja i zaseoka (Stani) s 

detaljnošću UPU-a, ukupno ima 10 građevinskih područja za koja je potrebno izraditi urbanistički plan 

uređenja, a to su: Guriel, Dudići, Mulobedenj, Šonjevi Stani, Borovićevi Stani, Vidasovi Stani, Dabovi 

Stani, Škuncini Stani – sjever, Šankovi Stani, Škuncini Stani – jug, revizija potrebnih izmjena odredbi 

za provođenje, revidiranje neizgrađenih neuređenih dijelova građevinskih područja naselja. 
Također je upoznala vijećnike s informacijom o tome da se od 1. siječnja 2024.g. prelazi na sustav e 

planova  stoga se predlaže ova odluka gdje se obuhvat izmjene odnosi na ukupan prostor Grada 

Novalje. 

U raspravi, vijećnik Aleksij Škunca upitao je da li je ovo u okviru postojećih naselja, a voditeljica 

Odsjeka Gordana Vuković odgovorila je da su ovo važeća područja samo ih definiramo uvjetovanošću 

UPU-a. 

Nakon rasprave, predsjednik Matej Gušćić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 7 

vijećnika. 

Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Odluku o izradi VII. izmjena i 

dopuna Prostornog plana uređenja Grada Novalje 
 

 

AD/25 Prijedlog Odluke o pristupanju Grada Novalje Sporazumu gradonačelnika za klimu 

i energiju 

Savjetnik za pravne poslove Ivan Peranić u uvodnom obrazloženju upoznao je vijećnike s 

prijedlogom kojim se gradonačelnik ovlašćuje za potpisivanje sporazuma za kojeg je 

inicijativa pokrenuta još 2008. godine od strane Europske komisije s namjerom okupljanja 

lokalnih tijela vlasti koja su se dobrovoljno posvetila ostvarivanju i premašivanju klimatskih i 
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energetskih ciljeva EU kao odgovor na globalne izazove klimatskih promjena koje imaju 

širok raspon negativnih posljedica na okoliš, društvo i gospodarstvo. 

Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 7 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Odluku o pristupanju Grada 

Novalje Sporazumu gradonačelnika za klimu i energiju 

  

AD/26 Prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova na području 

Grada Novalje u 2024. godini 

Savjetnik za pravne poslove Ivan Peranić upoznao je vijećnike s odredbom čl. 132. 

Zakona o gradnji kojom je  određeno da predstavničko tijelo jedinice lokalne  samouprave po 

prethodno pribavljenom mišljenju turističke zajednice općine, odnosno grada 

može odlukom za određene vrste građevina, na određenim područjima, odrediti razdoblje 

iduće kalendarske godine i vrijeme u kojemu se ne mogu izvoditi zemljani radovi i radovi na 

izgradnji konstrukcije građevine. Građevinskim radovima koji se u smislu ove odluke 

zabranjuju u razdoblju od 15. lipnja do 15. rujna 2024. godine u vremenu od 00:00 do 24:00 

sata su zemljani radovi (iskop humusa, široki iskop, iskop stepenica, iskop za temelje i 

građevne jame, iskop rovova za instalacije, iskop kanala i odvodnih jaraka, prijevoz 

materijala, uređenje temeljnog tla, izrada nasipa, izrada posteljice, izrada klinova uz objekte, 

deponiranje materijala, utovar, odvoz viška zemlje na gradski deponij, istovar, zatrpavanje 

građevinske jame nakon izvedbe podruma, zemljom od iskopa i sl.) i radovi na izgradnji 

konstrukcije građevine.   

Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 7 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Odluku o privremenoj 

zabrani izvođenja građevinskih radova na području Grada Novalje u 2024. godini 

 

 

AD/27 Prijedlog Plana upravljanja pomorskim dobrom na području Grada Novalje za 

razdoblje od 2024. do 2028. godine 

Savjetnik za pravne poslove Ivan Peranić u uvodnom izlaganju upoznao je vijećnike s 

odredbama Zakona o pomorskom dobru i morskim lukama koji je stupio na snagu 29. srpnja 

2023. godine. Zakonom je uređen pojam i pravni status pomorskog dobra, zaštita pomorskog 

dobra, određivanje njegovih granica, evidencija i upis pomorskog dobra u katastru i 

zemljišnoj knjizi, imovinskopravna pitanja, upravljanje, upotreba pomorskog dobra, koncesije 

za gospodarsko korištenje pomorskog dobra, morske plaže, sidrišta i privezišta, pojam i 

razvrstaj morskih luka, lučko područje, lučke djelatnosti, luke otvorene za javni promet i 

osnivanje lučkih uprava, luke posebne namjene te nadzor nad provedbom Zakona. Cilj 

Zakona je uspostavljanje integralnog, kvalitetnog i transparentnog sustava zaštite, upravljanja 

i korištenja pomorskog dobra u Republici Hrvatskoj. 

Odredbom članka 39. Zakona uređen je postupak donošenja Plana upravljanja 

pomorskim dobrom te je određeno da predmetni Plan upravljanja pomorskim dobrom ima 

sadržaj propisan pravilnikom kojeg donosi nadležan ministar. 

Odredbom članka 71. Zakona regulirano je davanje dozvola na pomorskom dobru te je 

propisano da je na temelju Plana upravljanja pomorskim dobrom izvršno tijelo jedinice 

lokalne samouprave dužno do 1. veljače tekuće godine objaviti javni natječaj za dodjelu 

dozvola na pomorskom dobru u službenom glasilu, na oglasnoj ploči, na službenim mrežnim 

stranicama jedinice lokalne samouprave i najmanje u jednom dnevnom listu. Ako izvršno 

tijelo jedinice lokalne samouprave ne objavi javni natječaj u roku iz stavka 1. toga članka, 

smatra se da u tekućoj godini neće davati dozvole na pomorskom dobru. Na temelju 
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zaprimljenih ponuda na javnom natječaju, na temelju odluke predstavničkog tijela jedinice 

lokalne samouprave, rješenje o davanju dozvole na pomorskom dobru najpovoljnijem 

ponuditelju donosi izvršno tijelo jedinice lokalne samouprave.  

U raspravi, gradonačelnik je upitao za trajanje dosadašnjih odobrenja koja su još uvijek na 

snazi te da li dosadašnji korisnici imaju neku stečevinu i pogodnost u natječaju. Savjetnik 

Ivan Peranić pojasnio da takvim korisnicima odobrenje traje do isteka, a što se tiče stečevine  

 

AD/28 Analiza stanja sustava civilne zaštite na području Grada Novalje za 2023. g.  

Načelnik Stožera civilne zaštite Ivan Peranić upoznao je vijećnike s člankom 17. stavka 1. 

Zakona o sustavu civilne zaštite kojim je definirano da predstavničko tijelo na prijedlog 

izvršnog tijela jedinica lokalne i područne (regionalne) samouprave u postupku donošenja 

proračuna razmatra i usvaja godišnju analizu stanja i godišnji plan razvoja sustava civilne 

zaštite s financijskim učincima za trogodišnje razdoblje te smjernice za organizaciju i razvoj 

sustava koje se razmatraju i usvajaju svake četiri godine. Ovom dokumentom utvrđuje se 

stanje sustava civilne zaštite na temelju čega se planiraju potrebe za iduću godinu.  

Gradonačelnik Ivan Dabo upoznao je vijećnike s inicijativom za osnivanje jedne postrojbe 

HGSS-a na području Novalje koja bi bila financirana od strane države. 

Predsjednik Matej Gušćić daje prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 7 vijećnika. 

Nakon glasovanja, sa 7 (sedam) glasova za usvojena je Analiza stanja sustava civilne zaštite 

na području Grada Novalje za 2023. g.  

 

AD/29 Prijedlog Financijskog plana sustava civilne zaštite Grada Novalje za 2024. godinu. 

AD/30 Prijedlog Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Novalje za 2024.g. 

Načelnik Stožera civilne zaštite u obrazloženju naveo je prijedlog za financiranje sustava 

civilne zaštite za iduću godinu te plan za trogodišnje razdoblje. U svom sadržaju Plan razvoja, 

sukladno Smjernicama za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite na području Grada 

Novalje za razdoblje od 2023. - 2026. godine, detaljnije i konkretnije 

definira planirane aktivnosti, a posebno u planiranju materijalnih sredstava. Plan razvoja 

predstavlja dokument za implementaciju ciljeva iz smjernica koji se transponiraju u konkretne 

mjere i aktivnosti s dinamikom realizacije za 2024. godinu i projekcijom za dvije sljedeće 

godine. Tijekom četverogodišnjeg razdoblja za koje su usvojene smjernice, na godišnjoj se 

razini provode analize stanja sustava kojima se prati realizacija i usklađuju planovi razvoja 

sustava do isteka četverogodišnjeg ciklusa. 

Po prijedlozima nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedloge na 

glasovanje kojem je pristupilo 7 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Financijski plan sustava 

civilne zaštite Grada Novalje za 2024. godinu. 

Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Plan razvoja sustava civilne 

zaštite na području Grada Novalje za 2024.g. 

 

AD/31 Prijedlog Odluke o raspisivanju javnog natječaja za prodaju odnosno osnivanje 

prava građenja na nekretninama na području Poduzetničke zone Zaglava-Prozor 

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer upoznala je vijećnike s prijedlogom za raspisivanje 

javnog natječaja za nekretnine koje se nalaze u PZ Zaglava. Republika Hrvatska, Ministarstvo 

prostornoga uređenja, graditeljstva i državne imovine kao darovatelj i Grad Novalja kao 

obdarenik sklopili su Ugovor o darovanju broj: 517-03/2020 kojim je Grad Novalja stekao 

predmetne nekretnine u svrhu osnivanja Poduzetničke zone Zaglava-Prozor.  

Člankom 7. navedenog ugovora Grad Novalja obvezao se unutar 5 godina od dana sklapanja 

ugovora darovane nekretnine privesti navedenoj namjeni, a sredstva ostvarena raspolaganjem 
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nekretninama koristiti za infrastrukturno opremanje poduzetničke zone Zaglava-Prozor ili za 

unapređenje poduzetničkog okruženja unutar Grada Novalje. U slučaju nepoštivanja 

ugovornih odredbi, darovatelj je ovlašten raskinuti ugovor čime nekretnine postaju vlasništvo 

Republike Hrvatske odnosno iste ostaju u vlasništvu Grada Novalje uz obvezu Grada Novalje 

platiti Republici Hrvatskoj naknadu za darovane nekretnine. Slijedom toga ovom odlukom 

raspisuje se javni natječaj za prodaju odnosno osnivanju prava građenja na nekretninama u 

poduzetničkoj zoni Zaglava-Prozor. 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave. 

Predsjednik Matej Gušćić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 7 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za Gradsko vijeće donosi Odluku o raspisivanju javnog 

natječaja za prodaju odnosno osnivanje prava građenja na nekretninama na području 

Poduzetničke zone Zaglava-Prozor 

 

AD/32 Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti za ugovaranje međužupanijske linije u 

javnom prijevozu u linijskom obalnom pomorskom prometu na relaciji Rab - Lun – Rab 

Pročelnica Ivana Kurilić upoznala je vijećnike s prijedlogom kojim se osigurava financiranje 

međužupanijske linije u javnom prijevozu u linijskom obalnom pomorskom prometu na 

relaciji Rab - Lun  - Rab koja se od svoje uspostave održava  redovno i bitna je za prometnu 

povezanost otoka Paga i otoka Raba.  

Međužupanijska linija utvrđena je kao cjelogodišnja, a uspostava i održavanje iste odvijat će 

se uz potporu Primorsko-goranske županije i Ličko-senjske županije i to najviše do iznosa od 

258.990,06 EUR s PDV-om, od čega će Primorsko-goranska županija u suradnji s Gradom 

Rabom osigurati 50% sredstava, a Ličko-senjska županija u suradnji s Gradom Novaljom 

preostalih 50% sredstava za provedbu Ugovora. Nakon provedenog postupka zajedničke 

nabave i izvršnosti odluke o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja, Primorsko-goranska županija 

će o istome izvijestiti Ličko-senjsku županiju, Grad Rab, Grad Novalju, nakon čega će 

sklopiti Ugovor o javnoj nabavi na rok od 6 (šest) godina za međužupanijsku liniju s 

odabranim ponuditeljem.  

Za provođenje predmetnog ugovora Ličko senjska Županija i Grad Novalja potpisat će  

Sporazum o zajedničkom financiranju gdje će Županija godišnje osiguravati 30%, Grad 

Novalja 70% iznosa i to kroz sve godine održavanja linije.  

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na 

glasovanje kojem je pristupilo 7 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Zaključak o davanju 

suglasnosti za ugovaranje međužupanijske linije u javnom prijevozu u linijskom obalnom 

pomorskom prometu na relaciji Rab - Lun – Rab. 

 

Završeno u 12,55 sati 

 

KLASA: 024-02/23-01/64 

URBROJ: 2125-6-02/01-23-2 
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